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OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-15 

Datum:  15. 11. 2012 

Z A P I S N I K 

  

15. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v četrtek, 15. novembra 2012, ob 

20. uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina, mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 14. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Hajdina za 

leto 2013, 

6. Pobude in vprašanja. 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Uroš Krajnc, Ivan 

Lešnik, Jožica Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec 

Ivan Vegelj in Maja Vogrinec. 

 

Navzočih je 14 članov sveta, s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Lidija Terbulec, računovodkinja, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja. 

 

3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE 

 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 14. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

17. oktobra. 

 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 146: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme, zapisnik 14. redne seje. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
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4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 6 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen 

predlog za umik ali razširitev dnevnega reda.  

 

Župan ugotavlja, da nihče nima predlogov za umik in dopolnitev dnevnega reda. Sprašuje 

predsednika Statutarno pravne komisije, če ima Statutarno pravna komisija kakšne pripombe. 

 

Viktor Markovič pove, da glede na točke dnevnega reda  ni bilo potrebe, da bi se Statutarno-

pravna komisija sestala.  

 

Pripomb ni bilo, zato daje v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. členom 

Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 147: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje predlagani dnevni red.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

PRORAČUNU OBČINE HAJDINA ZA LETO 2013 

 

Župan obrazloži, da je glavni vzrok za to tč. dnevnega reda predvsem zaradi nekaterih 

investicij, ki jih želimo realizirati. Vemo, da pri nekaterih investicijah gre za dvoletni 

program. Za štiri investicije smo predvidevali, da bodo sofinancirane v naslednjem letu, 

ampak glede na to, da smo imeli razpise smo imeli razkorak med planiranim in med tistim, 

kar je bilo na razpisih pridobljeno in to je privedlo do spremembe tega proračuna. Zagotoviti 

je potrebno podpis pogodb za projekte Izgradnja pločnika in JR ob lokalni cesti, odcep Sp. 

Hajdina do križišča PGD Hajdina, Izgradnja pločnika Draženci, odcep Kodrič – Nemec, 

kanalizacija v Gerečji vasi in vodovod v Slovenji vasi, ter Ureditev skupnih prostorov v 

mansardi gasilskega doma Hajdoše. Želeli smo, da vse tisto kar smo v proračunu za 2012 

spremenili, indeksiramo na isto višino. Tretja zadeva, ki smo jo spreminjali je to, kar nam je 

država dodatno naložila, in sicer trajnostno upravljanje z divjadjo in Waldorfska šola. Pri 

prihodkovni in odhodkovni strani gre za približno za 300.000 EUR sprememb vemo, da smo 

to uskladili tako, da smo črpali iz dveh virov, eno je prerazporeditev, to se pravi tista 

sredstva, ki jih imamo namenjena za konzorcij, drugo pa je povečanje zadolžitev. Smo pa že 

tudi upoštevali stališče države do zmanjšanja sredstev dohodnine. Prosi še predsednika 

Odbora za javne finance,  da poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da člani Odbora za javne finance podpirajo vse te projekte, in po razpravi je 

bilo sprejeto stališče, da se Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

proračunu Občine Hajdina za leto 2013 sprejme v predlagani vsebini, z dopolnitvijo, da se v 

postavki 1102404 Kmetijstvo po razpisu v obrazložitvi doda besedilo »del sredstev se nameni 

za komasacijo«. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Ivan Vegelj sprašuje glede postavke 0703215 - Ureditev skupnih prostorov mansarde 

gasilskega doma Hajdoše, kjer je povečanje za 150 %.  Zanima ga, kaj se je zgodilo, da je 

toliko večja potreba po dodatnih sredstvih, kot je bilo v začetku načrtovano. 
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Župan odgovori, da je to ena od postavk, s katero smo se prijavili na razpis za ukrep 323. 

Takrat je bila ocenjena vrednost 100.000 EUR, ker sofinanciranja ni bilo, smo vse skupaj 

čimbolj zmanjšali na 30.000 EUR. Potem pa, ko smo zbrali vse ponudbe, pa smo na osnovi 

pogajanj prišli do take cene in morali 15.000 EUR še dodati. 

 

Ivan Vegelj sprašuje še glede investicijskega vzdrževanja in gradnje občinskih cest, kjer 

imamo tri postavke. Glede prve postavke, Izgradnja pločnika Zg. Hajdina od Školibra do 

pokopališča mu je jasno, da je povečanje verjetno zaradi cvetličarskega prostora, ki v prvi 

fazi ni bil tako planiran. Glede ostalih dveh postavk, kot sta Izgradnja pločnika in JR ob 

lokalni cesti odcep Sp. Hajdina do križišča PGD Hajdina in Izgradnja pločnika Draženci 

odcep Kodrič – Nemec, kjer je pri obeh zelo veliko povečanje, pa prosi za obrazložitev, zakaj 

tako veliko povečanje. Če gre za kaj dodatnega, bi se to v popise moralo zajeti že prej in 

potem ne bi prišlo do tako velikega povečanja. 

 

Župan odgovori, da imamo vedno najprej nekako ocenjeno vrednost projekta in zbiranje 

ponudb, tako je bilo tudi pri Izgradnji pločnika Zg. Hajdina od Školibra do pokopališča. Po 

pogajanjih, ki so bila, so zneski taki kot so, sedaj pa je pred nami, ali zadevo želimo 

realizirati in nadaljujemo ali razveljavimo razpis in rečemo, da bomo v letu 2013 ponovili 

razpis, kar pa ni zagotovilo, da bodo v letu 2013 manjši zneski.  

Kar se tiče investicije Izgradnja pločnika Draženci odcep Kodrič – Nemec pa je prišlo do 

zamika izvajanja investicije, zato se nerealiziran del sredstev iz leta 2012 prenese v leto 2013, 

kar je vzrok  povečanja na tej postavki. 

 

Ivan Vegelj predlaga, da bi se morala postavka Odvoz odpadkov črtati, saj nimamo več 

ekoloških otokov.  

 

Župan odgovori, da smo spreminjali samo tiste postavke, ki so bile nujno potrebne, ne vemo 

pa, kaj se bo še v letu 2013 zgodilo. Če hočemo sedaj kaj spremenit mora bit podan amandma 

in ta mora bit dan tri dni pred sejo. 

 

Ivan Vegelj nadaljuje, da smo dobili iz naslova vrnjenega DDV za kanalizacijo 250.000 EUR, 

seveda so se povečali tudi odhodki, vendar je 133.000 EUR, ki je od tega ostalo,  za 160.000 

EUR pa smo se dodatno zadolžili. Pričakoval bi, da se za teh 250.000 EUR poveča postavka 

za izgradnjo kanalizacije v občini Hajdina. Ampak v rebalansu mi za 68.000 EUR 

zmanjšujemo izgradnjo kanalizacije, kar se mu ne zdi logično. 

 

Župan odgovori, da z rebalansom, ne da zmanjšujemo dela pri kanalizaciji, ampak jih 

povečujemo, ker se vsepovsod pojavljajo še dodatno, kot so vodovod, v Gerečji vasi pa še 

cesta, ki je stara že 30 let in zdaj jo je treba sanirai. Če se nekje nečesa lotimo je prav, da 

sistematično to naredimo do konca. 

 

Župan pove, da ni bilo podanega nobenega amandmaja, zato po končani razpravi daje na 

glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 148: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu 

Občine Hajdina za leto 2013. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

6. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda nekaj informacij: 
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- obrazloži zakaj sklic današnje seje občinskega sveta, in sicer želeli smo da čimprej 

začnemo z investicijami, pogoj za to pa je podpis pogodbe in te se lahko podpišejo sedaj, 

ko je  predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Hajdina za leto 2013, 

potrjen, 

- vsem, ki so kakorkoli pomagali pri izvedbi občinskega praznika se iskreno zahvali, 

- člane OS spomni, da je v soboto, 17. 11. 2012, strokovna ekskurzija z odhodom ob 7. uri 

izpred PSC,  

- v letošnjem letu se v mesecu decembru predvideva še ena seja občinskega sveta,   

- 19. decembra je planiran božični koncert s klapo iz Baške vode in potem bo zaključek 

leta za člane občinskega sveta. 

 

2. Franc Mlakar pove, da bo v Skorbi, v petek 16. 11. 2012, ob 18. uri, prireditev ob         

30 - letnici doma krajanov Skorba in vsi lepo vabljeni. 

 

3. Ivo Rajh ima pobudo, in sicer, glede na to, da so bile poplave in da bo današnja seja 

občinskega sveta kratka, da bi se odpovedali sejnini in se ta naj nakaže eni od prizadetih 

občin.  

 

Župan pove, da se s tem strinja in da bi to bilo smiselno. Sprašuje člane občinskega sveta, kaj 

predlagajo, komu bi se ta znesek nakazal. Se pa mora vsak član občinskega sveta, s tem 

strinjat in podat izjavo. 

 

Anica Drevenšek se vključi v razpravo in pove, da imata Občina Gorišnica in Občina 

Markovci za ta namen odprte posebne transakcijske račune in da sama z veseljem pristopi k 

temu. 

 

Jožica Lešnik predlaga, da bi mogoče dali vsaki občini polovico.  

 

Župan k temu doda, da se sicer pod točko Pobude in vprašanja ponavadi ne sprejemajo sklepi 

je pa to takšna izredna  zadeva in daje glasovanje naslednji: 

 

SKLEP št. 149 

Člani občinskega sveta Občine Hajdina se odpovejo sejnini in se ta nakaže Občini 

Gorišnica in Občini Markovci, kot pomoč pri poplavah.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 14, od 14 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Viktor Markovič se zahvali soigralcem, kegljačem ob prazniku občine za osvojeno drugo 

mesto in pričakuje, da bodo drugo leto spet osvojili srebrno medaljo. 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 15. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 20.25.   

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


